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Dagsorden: 
 

 

18.30-19.30: 

Fælles spisning - sommerfrokost 

 

 

 

 

19.30-21.30:  

2 Nyt fra elevrådet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Meddelelser (25 min til punkt 2 og 3) 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser  

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og øvrige 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4) Bevægelse i undervisningen (15 min) 

(Susanne giver eksempler på, hvordan der 

arbejdes med dette i praksis) 

 

5) Byggeri (30 min) 

a) Status samt præsentation af foreløbige skitser 

fra arkitekterne. 

 

 

 

 

 

 

Afbud: Morten, Susanne, Julie & Zenia 

Til gengæld er Kaya fra elevrådet substitut for Zenia til aftenens møde 

;O) 

 

Dejlig og hyggelig frokost ;O)  

 

 

2) Kaya har lavet oplæg til morgensamlingerne – eleverne har i klasserne 

skrevet/ tegnet ønsker til inspiration i elevrådet.. 

Kaya fremlagde et udvalg af indkomne ideer: 

Indhold i skoleboden – masser af forslag. 

Flere ting på legepladsen – mange ting er optaget, når man kommer ud 

Skolefest + Kloderupmosevang. 

Mere plads i cykelskuret 

Mere tid til lektiehjælp. 

 

Corona penge til elevrådet - er ikke brugt endnu. 

 

CB: 

Vi taler om Kloderupmosevang med skolefest i kommende skoleår 

Der bliver i kommende skoleår et valgfag med lektiehjælp som indhold 

 

 

 

3)Vi har i dag i vores trivselsteam evalueret og besluttet at afrunde vores 

3 årige fællesindsats omkring elevinddragelse. Det har været et 

spændende og udbytterigt arbejde. Vi er klar til et nyt indsatsområde, 

men er optaget af forankringen af vores udbytte omkring 

elevinddragelse. 

Affaldssorteringsløsning er nu besluttet – det er endnu uvist om vi selv 

skal finansiere det hele. Vi løser affaldssorteringsopgaven med udendørs 

molokker og nye ”sorteringsspande” indenfor. 

Nye beslutninger fra ministeriet om nationale test, elevplaner mv. Det er 

spritnyt, så det vil være den nye bestyrelse, der kommer til at arbejde 

med dette. 

 

 

 

4) Punktet udsættes til kommende skoleår, da Susanne er syg. 

 

 

 

 

5) Claus fremlægge 2 skitser. 

En skitse der tilgodeser Vision 2020 ideerne + en skitse der udelukkende 

handler om skolens behov. 

Det er endnu uvist:  

• om der igangsættes nye anlæg i ?  

• Hvor der skal udvides/ombygges? (i Ejstrupholm og/eller 

Engesvang) 

• om nye anlæg udsættes til 2023-2024 eller senere 

 

Skolebestyrelsesmøde ved Engesvang Skole 

mandag d. 13.06.22 kl. 18.30-21.30 

Dagsorden  
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6) Overgang til ny bestyrelse og evaluering af 

bestyrelsesåret (40 min) 

a) Hvordan laver vi bedst første møde i den nye 

bestyrelse? 

 

b) Konstitution – har vi i den siddende 

bestyrelse kandidater til formands-

/næstformandsposten? 

 

 

 

 

 

 

 

 

c) Hvad vil vi gerne bevare /udvikle i den 

kommende bestyrelse? (Med afsæt i en 

evaluering) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmedlemmerne i byggeudvalget har endnu ikke været 

inviteret med til ”byggemøder”, da vi endnu er på absolut 

skitseplanlægning. 

Ide: lave ”Kiss & goodbye” løsning for at afhjælpe morgentrafikken 

omkring skolen. 

 

En snak om fordele og ulemper ved de 2 skitseforslag. 

Der bliver et spændende arbejde for skolebestyrelsen. Der skal laves 

høringssvar ultimo august. 

 

 

 

6a) Claus har lavet dagsorden til 1. møde i den kommende 

skolebestyrelse. Dagsordenen blev godkendt. 

 

 

6b) Julie stiller ikke op til hverken formands- eller næstformandsposten. 

Christina: jeg synes, det er vigtigt, at det er en af de siddende 

bestyrelsesmedlemmer, der har i hvert fald en af disse poster. Vi har 

erfaringen og kan bringe bl.a. kulturen videre. Har ikke et brændende 

ønske om at fortsætte som formand, men fortsætter gerne i et samarbejde 

i en af posterne.  

Line kunne måske godt være i en næstformandspost i samarbejde med 

Christina? 

Tina er ikke umiddelbart interesseret i posterne, men heller ikke helt 

afvisende for en næstformandspost med Christina som formand.  

Kasper gik før tid, så det er usikkert, om han ønsker at byde ind på en af 

posterne. 

 

6c)  

• videreføre en kultur med plads og rum til alle. 

• Det har været svært de sidste par år grundet 

Coronaudfordringerne. Fysiske møder er bare bedst. 

• Forskelligheden er værdifuld – vi kan byde ind med forskelligt 

til forskellige tider – og det er OK. En god ide at italesætte dette 

på et af de første møder. Det er Ok, at man i nogle 

sammenhænge er mere engagerede end andre. 

• Der er god tone og plads til at grine – der bæres ikke nag. 

• Der har været tid til at debattere 

• Børnene er og har været i centrum og det skal de også være -  

medarbejdertrivsel kunne være et emne til kommende 

skolebestyrelse? 

• En fornemmelse af, at vi tidligere måske kom lidt dybere ift. 

nogle emner end de sidste 2 år. Værdifuldt at nå lidt mindre, 

men til gengæld være lidt grundigere. (måske et corona 

outcome?) 

• Genoptage en gammel praksis med nogle udvalg, der var 

primære ift. nogle forskellige emner, og som arbejdede 

sideløbende. 

• Hvordan sørger vi for, at det ikke bliver de samme emner, vi 

skal debattere ved hver ny bestyrelse? 

• En snak om vores tilgang til emnet ”Skoleprofil”. Kunne vi 

have gjort det anderledes og mere konstruktivt? Et 

opmærksomhedsfelt i fremtiden. 

Erik: 

• Vigtigt at bruge sine forskellige erfaringer og sine 

forældreerfaringer. Det har I været gode til at balancere. 

• Vi (skolens medarbejdere) føler os hørte og trygge i jeres 

selskab 

• Hold fast i jeres ønske om elevinddragelse. 

 

 



 3 

7) Afsked med de afgående forældrevalgte (10 

min) 

 

 

 

 

 

 

8) Evt. 

----------------------------------------------------- 

 

 

 

7) Claus havde ordet og takkede på skolens vegne de tre afgående 

forældrevalgte, Pia, Nina og Klaus, for deres engagerede arbejde i 

bestyrelsen (vingave blev udleveret til alle tre).  

 

 

  

 

8) Der er ikke garderobeplads nok i kommende 0. årg. ej heller 

køleskabsplads. 

Ift. garderober har man altid skullet deles 2 børn om et garderoberum. Ift. 

køleskab vil vi vende det med team 0 + team 1. 

 

Tina har af Friluftsrådet fået bevilliget 20.000kr. til en ”Naturkasse”, 

som særligt udvalgte kan have nøglen til: daginstitution, skole, spejdere 

evt. andre. Kassen placeres ved søen et sted???? 

Erik melder sig til at være konsulent på indkøb af kassens indhold. 

 

Skolefoto: Hvornår skal der tages beslutning om dette? 

Bestyrelsen kan tage det op, når de vil. 

 


